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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
Garanič: 
Interpelácia sa týka svetelnej križovatky, ktorú interpeloval kolega Pristáš na Ulici Čsl. 
armády. V minulosti bola vypracovaná štúdia na umiestnenie kruhového objazdu na tejto 
križovatke. Ráta sa do budúcnosti, žeby sa táto svetelná križovatka zrušila a bola nahradená 
kruhovým objazdom, alebo ani nie.  
 
PhDr. Čižmár: 
Áno, technické riešenie už malo v pláne aj oddelenie výstavby, asi sa k tomu vyjadrí aj pán 
Ing. Timečko. Zatiaľ v predmete, alebo v rozpočtovaní roku 2018 to nie je, ale je to jedna 
z možnosti ako vyriešiť dopravnú situáciu.  
 
Ing. Timečko: 
Ja by som len chcel upriamiť na to, že tá križovatka potrebuje určité rozšírenie a to by si 
vyžiadalo finančné náklady. To znamená, toto fakt  môžeme riešiť len v budúcnosti, keď na to 
budeme mať v rozpočte peniaze. Ale chcem upriamiť ešte na jednu vec, že my potrebujeme 
vlastne urobiť nejaký generel dopravy, aby z toho generelu boli vychodzie body pre iné, než 
len toto technické riešenie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


